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Obecné zastupiteľstvo obce Zeleneč 

 
 
 
  

Z á p i s n i c a 
 

z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 
Zeleneč, konaného 15.12.2014  na Obecnom úrade v Zelenči 

 

 
 
Prítomní:     
- 9 poslancov OZ Zeleneč volebného obdobia 2010 – 2014 
- 9 novozvolených poslancov OZ Zeleneč volebného obdobia 2014 – 2018 
- starosta obce vo volebnom období 2010 – 2014   JUDr. Ivan Ranuša 
- novozvolená starostka obce vo volebnom období 2014 – 2018  Ing. Daniela Mizerová 
- hlavná kontrolórka obce Zeleneč Ing. Božena Ďurkovičová 
- riaditeľka Základnej školy v Zelenči  ThLic. Daniela Depešová  
- farár farnosti Zeleneč Mgr. Jozef Lehocký 
- predseda Miestnej volebnej komisie k voľbám do orgánov samospráv 2014 Irena Tibenská 
- občania obce 
- zapisovateľka 
 
 
Program: 

1. Vytvorenie predpokladov pre rokovanie ustanovujúceho zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva obce Zeleneč 
1.1.   Otvorenie zasadnutia  
1.2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
1.3.   Príhovor odchádzajúceho starostu obce  
1.4.   Informácia predsedníčky miestnej volebnej komisie o výsledkoch volieb do 

   Obecného zastupiteľstva obce Zeleneč a o výsledku voľby starostu obce Zeleneč 
1.5.   Zloženie sľubu novozvolenej starostky obce, odovzdanie insígnií a vedenia 

   zasadnutia  novozvolenej starostky obce  
1.6.   Zloženie sľubu novozvolených poslancov obecného zastupiteľstva 

  
2. Vystúpenie novozvolenej starostky  
 
Prestávka  
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3. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva  
4. Voľba mandátovej komisie, návrhovej komisie a volebnej komisie, prípadne ďalších 

komisií a voľba ich predsedov a členov komisií 
5. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude zvolávať a viesť zasadnutie 

obecného zastupiteľstva  
6. Určenie platu starostky obce v rozsahu úväzku určenom obecným zastupiteľstvom 
7. Rôzne  
8. Záver  
 

    
   
Bod 1.1. 
Otvorenie zasadnutia  

Prvú časť ustanovujúceho zasadnutia OZ obce Zeleneč otvoril  a viedol JUDr. Ranuša.   
V úvode rokovania privítal prítomných.  
 
 
 
Bod 1.2. 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

Za zapisovateľku zasadnutia starosta obce určil p. Vallovú Moniku a za overovateľov 
zápisnice určil p. Mária Štefánka a p. Ing. Petra Krupu. 
 
 
 
Bod 1.3.  
Príhovor odchádzajúceho starostu obce 

 
 Starosta obce JUDr. Ivan Ranuša vystúpil s príhovorom: 

 
Ustanovujúce zasadnutie OZ  – príhovor odchádzajúceho starostu obce Ivana 

Ranušu 
 

V prvom rade chcem využiť toto moje posledné vystúpenie ako starostu obce Zeleneč, 
aby som poďakoval všetkým svojim voličom za prejavenú dôveru. Chcem zdôrazniť, že 
s pokorou akceptujem výsledky volieb. Mrzí ma, že som vo voľbách nezískal takú dôveru, 
ktorá by znamenala moje opätovné zvolenie. Pretože som získal iba asi polovicu hlasov 
získaných vo voľbách v roku 2010, jednoznačne konštatujem, že počas môjho starostovania 
som niečo robil zle. Výsledky volieb vnímam ako vysvedčenie od občanov a plne rešpektujem, 
že vysvedčenie nebolo dobré. Analýzy dôvodov zlého volebného výsledku si v tejto chvíli 
nechám pre seba.  
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Chcem však ubezpečiť všetkých, že som sa ako starosta snažil robiť pre občanov obce 
Zeleneč čo som mohol,  najlepšie, ako som vedel, v rámci možností limitovaných ekonomickou 
situáciou. Odchádzam s čistým svedomím a s vnútorným pocitom dobre vykonanej práce. 
Tento dobrý pocit mi kazí iba skutočnosť, že nie všetci dokázali moju prácu a snaženie 
dostatočne ohodnotiť. 

Mrzí ma, že odchádzam práve v čase začiatku nového programového obdobia pre 
čerpanie európskych peňazí, a teda v čase, kedy budú opäť zverejňované také výzvy, ktoré 
budú pre obec Zeleneč využiteľné, čo vytvára priestor pre ďalší progres našej obce, priestor, 
ktorý som ja vo svojom funkčnom období bohužiaľ nemal. 

 
Predchádzajúce štvorročné obdobie bolo pre mňa najťažším obdobím v mojom živote, 

čo sa týka pracovného vyťaženia a nasadenia, neustáleho riešenia problémov pochádzajúcich 
z minulosti, ale aj problémov nových, permanentného učenia sa pre mňa neznámych vecí, 
obrovského stresu vyplývajúceho zo zodpovednosti, najmä za ukončenie veľkých projektov, 
a to všetko v čase absolútneho nedostatku financií, zlej ekonomickej situácie obce, spôsobenej 
celosvetovou ekonomickou krízou, znížením podielových daní pre obce, konsolidáciou 
verejných financií, vyčerpaním všetkých finančných rezerv obce, a bohužiaľ aj nedostatkom 
informácií o začatých projektoch. 

Práve preto, že to bolo veľmi ťažké obdobie, s hrdosťou konštatujem, že 
v predchádzajúcom volebnom období sme v obci vybudovali a spustili do prevádzky vodovod, 
rekonštruovali budovu základnej školy, vybudovali a spustili do prevádzky zberný dvor, 
rekonštruovali povrchy niektorých ciest, zlúčili základnú a materskú školu a vytvorili tak 
priestor pre prijatie väčšieho počtu detí do materskej školy.  

Napriek naozaj akútnemu nedostatku financií sa nám v našom volebnom období, okrem 
úspešného ukončenia začatých projektov, podarilo vykonať množstvo práce. Bohužiaľ sa často 
jednalo o práce, ktoré nie sú pre bežného obyvateľa dostatočne viditeľné a hmatateľné. Veľmi 
často sa jednalo o aktivity, ktoré súvisia s budúcimi úsporami v rozpočte obce, prípadne sa 
jednalo o odstránenie v minulosti dlhodobo neriešených problémov obce.  

Z vlastných zdrojov sme ukončili výmenu všetkých okien a dverí na budovách školskej 
jedálne a telocvične. V objekte školskej jedálne sme čiastočne rekonštruovali kúrenie, čím sme 
dosiahli šetrenie na dodávkach plynu.  Do bývalých priestorov školskej družiny sme 
premiestnili obecnú knižnicu, ktorá v pôvodných priestoroch v podkroví obecného úradu 
fungovala v nevyhovujúcich hygienických podmienkach.  

Z Ministerstva školstva SR sme získali finančnú dotáciu na statické zaistenie objektu 
telocvične základnej školy a zateplenie jej obvodových múrov. O ďalšie financie na 
rekonštrukciu telocvične (zateplenie strechy, kúrenie, sociálne zariadenia, sprchy, šatne) sme 
požiadali Úrad vlády SR. Posudzovanie žiadosti prebieha práve v tomto čase. 

Čo sa týka verejných priestranstiev v obci, okrem už spomínaného sme sa venovali 
ďalším dlhodobo neriešeným veciam: 

- kompletne sme zrekonštruovali Obchodnú ulicu od kultúrneho domu až po jej vyústenie 
na ulicu Hlavnú; 

- po dlhých rokoch sme realizovali asfaltový povrch na ulici Mlynskej; 
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- vybudovali sme odvodňovací žľab od križovatky ulíc Školská, Nová, ktorý nebol 
obnovený od budovania kanalizácie a jeho absencia spôsobovala vytápanie 
nehnuteľností občanov v prípade väčších dažďov; 

- zabezpečili sme odvedenie dažďovej vody z ulice Školskej a vsakovanie dažďovej vody 
na ulici Bernolákovej; 

- doasfaltovali sme trasy, ktoré neboli uvedené do pôvodného stavu ešte v časoch 
budovania kanalizácie na uliciach Argentínska, Cintorínska, 
 J. Klempu; 

- opravili sme cesty v miestach, kde bol povrch na kanalizačných trasách najviac 
prevalený, na uliciach Cintorínska, Bernolákova, Pažiť;  

- na novej ulici Podolky sme vybudovali splaškovú kanalizáciu, plynové prípojky, časť 
verejného osvetlenia a základnú konštrukciu cesty; 

- časť verejného osvetlenia a splaškovej kanalizácie sme realizovali aj na novej časti ulice 
Astrová; 

- zo skládky výkopového materiálu z čias budovania kanalizácie sa nám podarilo vyviezť 
cca 2500 m3 odpadu;  

- po dlhých rokoch sme prehĺbili „jazierko“ a vytvorili tak predpoklady pre jeho 
zarybnenie; 

- voľnú nevyužívanú plochu na ulici Nezábudkovej sme upravili a zatrávnili, aby sa deti 
zo sídliska mali kde hrať;  

- rekonštruovali sme Pomník obetiam v I. a II. svetovej vojne; 
- osvetlili sme priestor pred vstupom do kostola a prispeli sme k umiestneniu sochy 

Panny Márie na križovatke ulíc Vengerova, Hlavná. 
 

 Veľmi významné práce sme realizovali na obecnej verejnej kanalizácii, ktorej 
prevádzkovanie som zdedil v stave, ktorá hraničila s trestnou činnosťou. 

 V prípade kanalizácie sme: 
- zrekonštruovali obe čerpacie stanice kanalizácie, ktorých predchádzajúci stav bol 

havarijný, ohrozujúci nielen životné prostredie, ale aj zdravie a život obslužného 
personálu; 

- odstránili sme veľké havárie na kanalizačnej sieti na uliciach Hlavná, Mlynská, ale aj 
výtlačnom potrubí v smere do čističky odpadových vôd; 

- zlegalizovali sme prevádzkovanie kanalizácie. 
 

 Napriek tomu, že sa jednalo o nepopulárne opatrenie, na ktoré nikto z mojich 
predchodcov nemal chuť, bohužiaľ sme museli pristúpiť k zvýšeniu ceny za stočné, ktoré 
v minulosti takmer vôbec nebolo zvyšované napriek tomu, že náklady za stočné pre obec 
dlhoročne rástli. Po zvýšení stočného platia obyvatelia obce Zeleneč presne takú istú cenu za 
stočné, ako obyvatelia celého okolitého trnavského regiónu. Napriek zvýšeniu stočného, 
náklady na prevádzku kanalizácie nie sú stále kryté. Obec musí tieto výdavky hradiť z financií, 
ktoré by mohli byť využité iným spôsobom.  
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 Začiatkom roka 2014 sme rekonštruovali kotolne obecného úradu a materskej školy, 
ktorých havarijný stav hrozil kolapsom. Následkom výmeny kotlov v kotolniach očakávame 
následné šetrenie na dodávkach plynu do týchto objektov. 
 V záujme šetrenia energií sme vykonali energetický audit všetkých odberných miest 
elektrickej energie vo vlastníctve obce. Takisto v iných výdavkoch obce sme realizovali 
množstvo takých opatrení, následkom ktorých došlo k šetreniu obecných financií.  
 V oblasti dopravy považujem za najvýznamnejšie to, že som osobnými rokovaniami na 
Trnavskom samosprávnom kraji prispel k rekonštrukcii cesty Trnava – Zeleneč. Mrzí ma, že 
popri rekonštrukcii cesty sa nepodarilo vybudovať aj cyklotrasu. Dôvodom je skutočnosť, že 
šírka pozemku, na ktorom je cesta umiestnená neumožňuje, aby súbežne s ňou mohla viesť 
cyklotrasa. Priestor na realizáciu tohto zámeru zvyšujú možnosti začínajúceho programového 
obdobia čerpania európskych peňazí. 
 Za dôležité v oblasti dopravy považujem i to, že sa mi podarilo zabezpečiť zákaz vjazdu 
nákladných vozidiel do obce z oboch smerov.  
 Za významný posun smerom k lepšiemu vidím v oblasti fungovania obecného úradu. 
Organizačnými a personálnymi zmenami som dosiahol oveľa vyššiu efektivitu práce 
technických i administratívnych zamestnancov úradu za menej peňazí.  
 Výrazne sme zlepšili informovanosť obyvateľov obce prostredníctvom novej web 
stránky obce, na ktorej sú okrem všetkých relevantných informácií umiestnené zápisnice 
a uznesenia obecných zastupiteľstiev, ktoré majú vysokú výpovednú hodnotu a dávajú 
každému obyvateľovi obce možnosť detailne sa oboznámiť s prácou obecného zastupiteľstva.  
 V oblasti voľno-časových aktivít obec počas volebného obdobia podporovala, i sama 
organizovala kultúrne a spoločenské podujatia a tradičné kultúrne aktivity. Zabezpečili sme 
dôstojné oslavy 770. výročia prvej písomnej zmienky o obci Zeleneč. 
  

Chcem sa poďakovať poslancom obecného zastupiteľstva volebného obdobia 2010 - 
2014, že napriek našim niektorým  i zásadne odlišným názorom, pristupovali k riešeniu 
problémov obce konštruktívne. Treba uznať, že odchádzajúci poslanci obecného zastupiteľstva 
prejavili vysokú mieru zodpovednosti, ale aj odvahy pri hlasovaní a rozhodovaní, najmä 
v prípade niektorých nepopulárnych opatrení a krokov pri riadení obce.  

Špeciálne a opätovne i na tomto fóre ďakujem kultúrnej komisii obecného 
zastupiteľstva za ich aktívnu dlhoročnú prácu. Gabika, ďakujem Tebe i všetkým ostatným, 
ktorí okolo kultúry v obci pôsobia a želám nielen Vám, ale aj všetkým občanom obce, nech 
Vám Vaše nadšenie vydrží čo najdlhšie. 

 
Chcem sa poďakovať všetkým zamestnancom obce. I keď funkčnosť obecného úradu 

má ešte ďaleko od ideálneho stavu, moje uznanie patrí zamestnancom obce za to, že napriek 
personálnej  poddimenzovanosti úradu, neustále rastúcemu množstvu kompetencií a úloh obce, 
permanentne sa meniacej legislatíve, dokázali akceptovať moje snaženie a pracovať tak, že 
kvalita i kvantita odvedenej práce z roka na rok rástla. Všetkým zamestnancom želám najmä 
veľa úspechov a síl pri riešení  problémov a nedostatkov, ktoré sa nepodarilo vyriešiť za 
predchádzajúceho volebného obdobia. 
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Hlavnej kontrolórke obce Ing. Ďurkovičovej mi patrí poďakovať sa za to, že okrem 
kontroly sa vždy aktívne snažila pomôcť mne a zamestnancom obce, a za to, že sa s nami počas 
štyroch rokov iniciatívne delila o svoje vedomosti, znalosti a skúsenosti s cieľom zlepšiť 
kvalitu činnosti úradu.  

 
Moje poďakovanie ďalej patrí pani učiteľke Neumahrovej, ktorá nepochybne prispieva 

ku kultúrnemu rastu našich občanov príkladným vedením obecnej knižnice.  
Za výbornú spoluprácu patrí moja vďaka terajšiemu, ale aj predchádzajúcemu vedeniu 

základnej školy a materskej školy a všetkým jej zamestnancom, zamestnancom školského 
klubu detí a školskej jedálne za to, že sa starajú o našich najmenších. S radosťou počúvam, že 
napriek predchádzajúcemu odporu, zlúčenie základnej a materskej školy a umiestnenie triedy 
predškolákov do budovy základnej školy v súčasnosti chvália rodičia i pedagógovia. 

 
Moje ocenenie patrí za prácu a činnosť členom Dobrovoľného hasičského zboru. 

Ďakujem im za ich odhodlanie nezištne pomáhať občanom obce, ale i za aktívnu prácu s deťmi. 
Držím im palce v ich ďalšom pôsobení, želám čo najviac športových úspechov a čo najmenej 
skutočných zásahov. 

Ďalej chcem poďakovať za spoluprácu, ale najmä za to, že obohacujú spoločenský, 
kultúrny a športový život v obci všetkým občianskym združeniam a spolkom, športovcom, 
seniorom, holubárom, nadšencom, vinárom, hudobníkom a poľovníkom. Som presvedčený, že 
podpora ich aktivít v obci je na mieste a mrzí ma, že rozpočet obce neumožňoval finančne 
uspokojovať tieto aktivity v plnej miere. 

 
Vysoko si cením a vážim nadštandardne dobrý vzťah a spoluprácu s farárom 

zelenečskej farnosti, dôstojným pánom Jozefom Lehockým. Som presvedčený, že symbiózu 
medzi farským a obecným úradom, ktorá existovala počas celého obdobia, nám môže závidieť 
veľa obcí. Pán farár, ďakujem za všetko. 

 
Moje veľké ĎAKUJEM nakoniec, ale v neposlednej rade patrí mojej manželke, dcéram, 

rodine a všetkým priateľom, ktorí ma počas celých štyroch rokov podporovali a pomáhali mi 
vysporiadavať sa so stresom a psychickým zaťažením, ktoré je s funkciou starostu obce 
spojené. Bez ich podpory si predchádzajúce štyri roky vôbec neviem predstaviť. 

 
Pôvodne som sa nechcel vracať  k volebnej kampani, ale inšpiroval ma k tomu 

novozvolený poslanec pán Juraj Orešanský, ktorý krátko pred voľbami  zavesil na sociálnu sieť 
nasledovný status, citujem:  
„To sme naozaj republika plná bezcharakterných, falošných a farizejských primátorov 
a starostov, ktorí nemajú problém klamať slušných ľudí aj svoju najbližšiu rodinu len aby boli 
tam kde sú a naďalej boli len sami sebe prospešný?“.  

K statusu sa následne vyjadrovala novozvolená poslankyňa p. Jurčová spôsobom, ktorý 
nie je hodný komentára na tomto fóre.  
 Som presvedčený, že p. Orešanský nehovoril o mne, pretože z mojich úst nevyšlo jediné 
klamstvo. Naopak, množstvo dezinformácií a klamstiev sa po obci šírilo práve o mojej osobe. 



7 

 

Som presvedčený, že nehovoril o mne, pretože ak by som za každú cenu chcel zostať na pozícii 
starostu, tak by som na súde napadol petičné hárky kandidátky novozvolenej starostky, ktoré 
nespĺňali zákonom určené náležitosti a podpisy niektorých občanov sa na nich vyskytovali 
dvakrát. Som presvedčený, že pán Orešanský nehovoril o mne, pretože je to odvážny chlap, 
ktorý, ak by tým myslel mňa, pozrel by sa mi do očí a povedal mi to osobne.   

 
Nakoniec chcem úprimne zaželať všetkým občanom tejto obce všetko dobré. Prajem 

všetkým, aby obec napredovala a aby sa jej občania mali stále lepšie a lepšie, a to nielen po 
stránke materiálnej, ale aj duševnej. Prajem Vám, aby v obci víťazilo zdravie nad chorobou, 
radosť nad smútkom, spokojnosť nad trápením, prosperita nad núdzou, poctivosť nad 
prospechárstvom, priateľstvo nad nenávisťou, prajnosť nad závisťou a sebectvom, a korektnosť 
nad intrigánstvom. Všetkým želám príjemné prežitie blížiacich sa vianočných sviatkov a všetko 
dobré do nového roku. 

 
 
Ďakujem za pozornosť.   

 

 
 
Bod 1.4 
Informácia predsedníčky miestnej volebnej komisie o výsledkoch volieb do 
OZ obce Zeleneč a o výsledku voľby starostu obce Zeleneč  
 
 

S výsledkami volieb do orgánov samosprávy oboznámila prítomných p. Tibenská Irena 
–  predseda miestnej volebnej komisie.  
 
 
 
Bod 1.5 
Zloženie sľubu novozvolenej starostky obce, prevzatie insignií a prevzatie 
vedenia ustanovujúceho zasadnutia novozvolenej starosty 
 

Predsedníčka miestnej volebnej komisie vyzvala novozvolenú starostku Ing. Danielu 
Mizerovú, aby zložila zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov predpísaný sľub starostu obce Zeleneč. 

 
Ing. Daniela Mizerová prečítala sľub starostu a svojím podpisom sľub potvrdila. 

Následne odchádzajúci starosta obce JUDr. Ivan Ranuša odovzdal insígnie novozvolenej 
starostke Ing. Daniele Mizerovej a požiadal ju aby prevzala vedenie zasadnutia OZ. 
 

Starostka obce prevzala vedenie zasadnutia OZ. 
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Bod 1.6.  
Zloženie sľubu novozvolených poslancov OZ 
 

Starostka obce Ing. Daniela Mizerová vyzvala novozvolenú poslankyňu Máriu Jurčovú, 
aby prečítala zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
predpísaný sľub. 

Pani Mária Jurčová prečítala sľub poslanca obecného zastupiteľstva. Následne podala 
ruku starostke obce a slovom sľubujem a svojím podpisom sľub potvrdila.  

Potom postupne novozvolení poslanci: p. Ing. Peter Krupa, p. Mário Štefánek, p. Mária 
Jurčová, p. Mgr. Peter  Kyselica, p. Juraj Orešanský, p. Mgr. Ľubomír Jedlička, p. Marián 
Hovorka, p. Ing. Jaromír Matis a p. Richard Čavojský ju nasledovali a podaním ruky starostke 
obce, slovom sľubujem ako i svojím podpisom sľub potvrdili.  

P. Irena Tibenská,  predsedníčka miestnej volebnej komisie odovzdala osvedčenia 
novozvoleným poslancom OZ obce Zeleneč. 
 
 
Bod 2 
Vystúpenie novozvolenej  starostky obce   
 
Novozvolená starostka poďakovala občanom Zelenča za prejavenú dôveru a odchádzajúcim 
poslancom obce a starostovi  JUDr. Ivanovi Ranušovi za odvedenú prácu počas volebného 
obdobia 2010 – 2014.  
 
 

Prestávka 
 
 
Bod 3.  
Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 

Starostka obce Ing. Daniela Mizerová prečítala program ustanovujúceho zasadnutia  
OZ. Skonštatovala, že na zasadnutí je prítomných 9 poslancov obecného zastupiteľstva a teda 
obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 
 Dala hlasovať za schválenie programu v predloženom znení. 
 
Hlasovanie 
 
ZA: 9            
( p. Ing. Matis, p. Jurčová, p. Mgr. Jedlička, p. Orešanský, p. Hovorka, p. Čavojský,  p. Ing. 
Krupa, p. Štefánek, Mgr. Peter Kyselica ) 
 
PROTI: 0             ZDRŽALI SA:  0  
 

Za zapisovateľku zasadnutia starostka obce určila p. Vallovú Moniku.  
Za overovateľov zápisnice starostka obce navrhla poslancov p. Štefánka Mária a p. Ing. 

Petra Krupu. 
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Dala hlasovať za návrh, aby overovateľmi zápisnice boli p. Štefánek Mário a p. Ing. Peter 
Krupa. 
 
 
 
Hlasovanie 
 
ZA: 7           PROTI: 0              
( p. Ing. Matis, p. Jurčová, p. Mgr. Jedlička, p. Orešanský, p. Hovorka, p. Čavojský,  Mgr. Peter 
Kyselica ) 
 
ZDRŽALI SA:   2 
( p. Ing. Krupa, p. Štefánek ) 
 
 
 
Bod 4. 
Poverenie poslanca OZ, ktorý bude zvolávať a viesť zasadnutie  OZ  

 
Starostka obce oboznámila poslancov OZ, že v zmysle zákona 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov je nutné poveriť poslanca OZ, ktorý bude zvolávať 
a viesť zasadnutie OZ v zákonom určených prípadoch. Podľa § 13b, ods. 1 zákona o obecnom 
zriadení starostu počas neprítomnosti alebo nespôsobilosti na výkon funkcie zastupuje jeho 
zástupca, ktorého na návrh starostu zvolí na celé funkčné obdobie OZ z poslancov OZ.   

Starostka obce navrhla, aby sa poslancom OZ, ktorý bude zvolávať a viesť zasadnutie 
OZ v zákonom určených prípadoch stal poslanec: Ing.Peter Krupa.  
Pani Jurčová prečítala návrh uznesenia č. 1, k uzneseniu č.1 neboli žiadne pripomienky 

 
Uznesenie č.1 

k povereniu poslanca Obecného zastupiteľstva v Zelenči  
vo volebnom období 2014 – 2018, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia obecného 

zastupiteľstva 

Obecné  zastupiteľstvo v Zelenči po prerokovaní: 

1. Poveruje 

vo volebnom období 2014 – 2018 Ing. Petra Krupu, poslanca Obecného zastupiteľstva v Zelenči 
zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

2. Ukladá 

Obecnému úradu v Zelenči: 

Pripraviť písomné poverenie obecného zastupiteľstva pre Ing. Petra Krupu a predložiť na podpis 
starostke obce 

Termín: do 15.01.2015 
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Starostka obce dala hlasovať za prijatie uznesenia č. 1 
 

Hlasovanie 

ZA: 8                          PROTI : 0                  

( p. Ing. Matis, p.Jurčová, p.Mgr. Jedlička, p. Orešanský, p. Hovorka, p. Čavojský,                  p. 
Štefánek, Mgr. Peter Kyselica ) 
 
ZDRŽALI SA: 1 
( Ing. Krupa Peter ) 
 
Uznesenie č. 1 bolo  prijaté. 

 
Bod 5 
Voľba mandátovej komisie, návrhovej komisie a volebnej komisie a ďalších 
komisií a voľba ich predsedov a členov komisií 

Starostka obce navrhla, aby voľba komisií prebehla verejným hlasovaním. 

 

Hlasovanie 

ZA: 9                          PROTI : 0                        ZDRŽALI SA: 0 

( p. Ing. Matis, p. Jurčová, p. Mgr. Jedlička, p. Orešanský, p. Hovorka, p. Čavojský,  p. Ing. 
Krupa, p. Štefánek, Mgr. Peter Kyselica ) 

 

 
Pristúpilo sa k voľbe mandátovej komisie.  
 
Za predsedu mandátovej komisie starosta navrhla poslanca OZ: 

p. Ing. Petra Krupu 
a za členov: 

1. p. Mariána Hovorku 
2. p. Richarda Čavojského 
 
 

Hlasovanie 

ZA: 6                          PROTI : 0                  

( p. Ing. Matis, p. Jurčová, p. Mgr. Jedlička, p. Orešanský,  p. Štefánek, Mgr. Peter Kyselica ) 
 ()   
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ZDRŽALI SA: 3 

( p. Ing. Peter Krupa,  p. Marián Hovorka, p. Richard Čavojský ) 

 

 

 

Pristúpilo sa  k voľbe návrhovej komisie.  
 
     Za predsedu návrhovej komisie starostka navrhla poslankyňu OZ:  
p. Máriu Jurčovú 

a za členov komisie : 
1. p. Juraja Orešanského 
2. p. Ing. Jaromíra Matisa 
 
 
Hlasovanie 

ZA: 6                          PROTI : 0   

(p. Mgr. Jedlička,  p. Hovorka, p. Čavojský,  p. Ing. Krupa, p. Štefánek, Mgr. Peter Kyselica ) 

 ZDRŽALI SA: 3 

( p. Jurčová Mária, p. Orešanský Juraj, p. Ing. Matis Jaromír ) 

 

 

Pristúpilo sa k voľbe volebnej komisie.  
 
     Za predsedu volebnej komisie starostka navrhla poslanca OZ: 
Mgr. Ľubomír Jedlička 
a za členov: 
1. p. Mgr. Petra  Kyselicu  
2. p. Mária Štefánka 
 

Hlasovanie 

ZA: 6                          PROTI : 0                 

(p.  Hovorka, p. Čavojský,  p. Ing. Krupa, p. Štefánek, p. Jurčová, p. Orešanský ) 

 

ZDRŽALI SA: 3 
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( p. Mgr. Jedlička, p. Mgr. Kyselica, p. Štefánek ) 

 

Starostka obce požiadala Ing. Petra Krupu, predsedu mandátovej komisie o predloženie 
správy o uplatnení mandátu novozvolenej starostky obce Zeleneč a mandátu poslancov 
Obecného zastupiteľstva v Zelenči.   

Ing. Peter Krupa prečítal správu Mandátovej komisie: 
 
Správa Mandátovej komisie o overení sľubu starostu obce Zeleneč a poslancov Obecného 

zastupiteľstva v Zeleneči vo volebnom období 2010 - 2014 

Mandátová komisia potvrdzuje, že na základe volieb do orgánov samosprávy obce, 
konaných 15. 11. 2014 v súlade so zákonom 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov: 

a) novozvolená starostka obce Zeleneč Ing. Daniela Mizerová zložila zákonom predpísaný 
sľub starostu obce Zeleneč, 
 
b) novozvolení poslanci obecného zastupiteľstva v Zelenči: 
 

1. p. Ing. Peter Krupa 
2. p. Mário Štefánek  
3. p. Mária Jurčová  
4. p. Mgr. Peter  Kyselica 
5. p. Juraj Orešanský  
6. p. Mgr. Ľubomír Jedlička  
7. p. Marián Hovorka  
8. p. Ing. Jaromír Matis  
9. p. Richard Čavojský 

 
 
 
 
 
 
 
 

zložili zákonom predpísaný sľub poslanca Obecného zastupiteľstva v Zelenči. 
 
 V Zelenči, dňa 15.decembra 2014 
 
 
     

Starostka obce požiadala pani Máriu Jurčovú, predsedníčku návrhovej komisie o 
predloženie návrhu uznesenia č. 2 - k informácii o výsledkoch volieb do orgánov samosprávy 
obce a k overeniu zloženia sľubu starostu obce a poslancov Obecného zastupiteľstva v Zelenči 
vo volebnom období 2014 – 2018. 
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 Pani Jurčová prečítala návrh uznesenia č. 2, k návrhu uznesenia č. 2 neboli žiadne 
pripomienky 

 
Uznesenie č. 2 

k informácii o výsledkoch volieb do orgánov samosprávy obce a k overeniu zloženia sľubu 
starostu obce a poslancov Obecného zastupiteľstva v Zelenči vo volebnom období 2010 - 2014 

Obecné  zastupiteľstvo v Zelenči po prerokovaní: 

1. Berie na vedomie 
výsledky volieb do orgánov samosprávy obce, konaných  15. 11. 2014 

2. Konštatuje, že: 
novozvolená starostka obce Ing. Daniela Mizerová zložila zákonom predpísaný sľub starostu obce 
Zeleneč 
 
zvolení poslanci obecného zastupiteľstva: 

 
p. Ing. Peter Krupa 
p. Mário Štefánek  
p. Mária Jurčová  
p. Mgr. Peter  Kyselica 
p. Juraj Orešanský  
p. Mgr. Ľubomír Jedlička  
p. Marián Hovorka  
p. Ing. Jaromír Matis  
p. Richard Čavojský 
 
 
 
 
 
 
 

zložili zákonom predpísaný sľub poslanca Obecného zastupiteľstva v Zelenči. 
 
 
Starostka obce dala hlasovať za prijatie uznesenia č. 2 
 

Hlasovanie 

ZA: 9                          PROTI : 0                 ZDRŽALI SA: 0 

(p. Mgr. Jedlička,  p. Hovorka, p. Čavojský,  p. Ing. Krupa, p. Štefánek, Mgr. Peter Kyselica, p. 
Jurčová, p. Orešanský, p. Ing. Krupa ) 
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Uznesenie č. 2 bolo  prijaté. 

 Pristúpilo sa k voľbe predsedov a členov ďalších komisií, ktorými sú v zmysle Štatútu 
obce Zeleneč vydaného všeobecným nariadením obce Zeleneč č. 7/2008:  

a) komisia finančná, 
b) komisia pre kultúru, vzdelávanie, mládež, šport a sociálne veci, 
c) komisia ochrany verejného záujmu, 
d) komisia pre výstavbu, životného prostredia a ochrany verejného poriadku. 
 

 Starostka obce navrhla poslancom, aby sa vyjadrili, či majú záujem pracovať v niektorej 
z uvedených komisií, ktoré budú pracovať počas celého obdobia 2014 - 2018. Poslanci sa 
rozhodli pracovať v komisiách nasledovne:  
Komisia finančná:  
Predseda: p. Marián Hovorka 
Členovia: p. Mária Jurčová, Ing. Peter Krupa 
 
Komisia pre kultúru, vzdelávanie, mládež, šport a sociálne veci: 
Predseda: p. Mgr. Ľubomír Jedlička 
Členovia: p. Mgr. Jaromír Matis, Mgr. Peter Kyselica 
 
Komisia ochrany verejného záujmu: 
Predseda: p. Mária Jurčová 
Členovia: p. Juraj Orešanský, p. Mário Štefánek 
 
Komisia pre výstavbu životného prostredia a ochrany verejného poriadku: 
Predseda: Richard Čavojský 
Členovia: Marián Hovorka, Ing. Peter Krupa 
 
  
Pani Jurčová prečítala návrh uznesenia č. 3, k uzneseniu č. 3 neboli žiadne pripomienky 

 
Uznesenie č. 3 

k voľbe predsedov a ďalších členov komisií Obecného zastupiteľstva v Zelenči vo volebnom 
období 2014 – 2018 

Obecné  zastupiteľstvo v Zelenči po prerokovaní: 

1. Berie na vedomie 

Výsledky volieb predsedov a členov komisií v zmysle § 4 ods. (1) Štatútu obce Zeleneč vydaného 
všeobecným nariadením obce Zeleneč č. 7/2008 z poslancov Obecného zastupiteľstva v Zelenči vo 
volebnom období 2014 - 2018 nasledovne: 

Komisia finančná:  
Predseda: p. Marián Hovorka 
Členovia: p. Mária Jurčová, Ing. Peter Krupa 
 
Komisia pre kultúru, vzdelávanie, mládež, šport a sociálne veci: 
Predseda: p. Mgr. Ľubomír Jedlička 
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Členovia: p. Mgr. Jaromír Matis, Mgr. Peter Kyselica 
 
Komisia ochrany verejného záujmu: 
Predseda: p. Mária Jurčová 
Členovia: p. Juraj Orešanský, p. Mário Štefánek 
 
Komisia pre výstavbu životného prostredia a ochrany verejného poriadku: 
Predseda: Richard Čavojský 
Členovia: Marián Hovorka, Ing. Peter Krupa 
 

Starostka obce dala hlasovať za prijatie uznesenia č. 3 
 

Hlasovanie 

ZA: 9                          PROTI : 0                 ZDRŽALI SA: 0 

(p. Mgr. Jedlička,  p. Hovorka, p. Čavojský,  p. Ing. Krupa, p. Štefánek, Mgr. Peter Kyselica, p. 
Jurčová, p. Orešanský, p. Ing. Krupa ) 

 

Uznesenie č. 3 bolo prijaté. 

 
 
Bod 6 
Určenie platu starostu obce v rozsahu úväzku určenom obecným 
zastupiteľstvom 

Starostka obce informovala poslancov, že je potrebné v zmysle § 3 a 4 ods. 1 zákona č. 
253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest 
v znení neskorších predpisov určiť plat starostu obce. Po prerokovaní poslanci predložili návrh 
uznesenia.   

Pani Jurčová prečítala návrh uznesenia č. 4, k uzneseniu č. 4 neboli žiadne pripomienky 

 
Uznesenie č. 4 

k určeniu  platu starostu obce Zeleneč 

Obecné  zastupiteľstvo v Zelenči po prerokovaní: 

1. Konštatuje, že 
základný mesačný plat starostu obce Zeleneč je určený podľa § 3 a 4 ods. 1) zákona č. 253/1994 Z. z. 
o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 
predpisov, ako 1,98–násobok priemernej mesačnej mzdy v hospodárstve Slovenskej republiky 
vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu  Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny 
rok, čo je 824 € x 1,98= 1631,52 € 
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2. Určuje 
úpravu základného platu starostu obce Zeleneč v súlade s § 4 ods. 2) zákona č. 253/1994 Z. z. 
o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 
predpisov na 1,15 násobok, čo je 1631,52 x 1,15 = 1877 € 

3. Konštatuje, že  
mesačný plat starostu sa upravuje každoročne vždy po oficiálnom zverejnení priemernej mesačnej mzdy 
v hospodárstve SR za predchádzajúci rok na základe údajov Štatistického úradu  SR s účinnosťou od 
01.01. príslušného roka. 

 

Hlasovanie 

ZA: 9                          PROTI : 0                ZDRŽALI SA: 0 

(p. Mgr. Jedlička,  p. Hovorka, p. Čavojský,  p. Ing. Krupa, p. Štefánek, Mgr. Peter Kyselica, p. 
Jurčová, p. Orešanský, p. Ing. Krupa ) 

 

Uznesenie č. 4 bolo  prijaté. 

 

Bod 7 
Rôzne 
 
Starostka obce prečítala žiadosť bývalého starostu JUDr. Ivana Ranušu o náhradu platu za 5 dní  
dovolenky, ktorú nestihol vyčerpať a preto žiada o jej preplatenie v zmysle § 2, ods. 2 zákona č. 
253/1994 Z. z. o platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 
predpisov 

 Poslanci s preplatením dovolenky súhlasili.  

Pani Jurčová prečítala návrh uznesenia č. 5, k uzneseniu č. 5 neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 5 

Obecné zastupiteľstvo v Zelenči súhlasí s preplatením 5 dní nevyčerpanej dovolenky 
bývalému starostovi JUDr. Ivanovi Ranušovi, ktorú si nestihol vyčerpať. 

 

Hlasovanie 

ZA: 9                          PROTI : 0                ZDRŽALI SA: 0 

(p. Mgr. Jedlička,  p. Hovorka, p. Čavojský,  p. Ing. Krupa, p. Štefánek, Mgr. Peter Kyselica, p. 
Jurčová, p. Orešanský, p. Ing. Krupa ) 
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Uznesenie č. 5 bolo  prijaté. 

 

Záver. 
 

Týmto bol program zasadnutia vyčerpaný.  

Ing. Daniela Mizerová, starostka obce poďakovala prítomným za účasť a rokovanie 
obecného zastupiteľstva ukončila. 

 
 
 
 
      Ing. Daniela Mizerová 
           starostka obce 
 
 
 
 
 
p. Mário Štefánek      p. Ing. Peter Krupa 
overovateľ        overovateľ 
 
 
 
 
 
p. Monika Vallová 
zapisovateľka 
 
 


